
LULEÄ ÄnsltörrsPRoroKolL
sÄruonRrnmntöRrR 1 977-01-22

NARVARANDT CTF, AZH, CYG, BA], CVP,
l.vledl-emmar BBIJJ, BXI, EVo tKtvl , ELK,

EDT, AJA, GFB, GCQ, FIJ,
AID, EKN samt som gäster
FG0, AHJ, Brit,ta Juhl-in.

T r D 1977 -O1 -22
KL 1330

PLATS Kl-ubblokalen
Karlsvik

r$
Ärsmötets öppnande
Ordföranden Sigvard SäIlman, CYG, hälsade deltagarna
välkomna och förklarade årsmötet öppnat.

z$

VaI av förhandlinqsordförande
Gunnar Jonsson, CTF, valdes til1 ordförande för års-
mötet

s$

Val av förhandlinqssekretera
sekret'erare för års-

mötet.

4$

Faststä11ande av daqordninq för årsmötet
Bjarne Knuts, FG0o meddelade att han efter mötet skulle
visa en film från Robotbasen Vidsel.
Per Juhlin, AHJ, vilIe på lämplig tidpunkt informera
om handikapporganisationen.
Dagordningen faststäIldes i befintligt skick och att
AHJ sku1le få informera om handikapporganisationen
under 16 $.

5$

, Vaf av .iusterinosmän för årsmötesprotokol-1et
Mötet beslöt att Erik Lidman, EV och Tommy Bolander,
BAI, skulle justera protokollet.



6$

Styrelsens årsberättelse
"v ordföranden, CTF.

tvlötet beslöt med godkännande att 1ägga berättel-sen
tilI handlingarna.

7$

Revisorernas berätteLse
Revisionsberättel-sen uppl-ästes av EV, och revi-
sorerna föreslog ansvarsfrihet för den avgående
styrel-sen "

e$

Ansvarsfrihet för stvrelsen för verksamhetsåret 1976
tvlötet beslöt full ansvarsfrihet för den avgående
styrelsen.

s$
Val av stvrelse för kommande verksamhetsår
Enligt stadgarna skall styrelsen bestå av 5 ledamöter
samt 2 suppleanter.
BAI begärde ordet i egenskap av ledamot i valberedningen.
BAI meddelade valberedningens policy och att beredningen
inte hade fått ihop en kompleLt styrelse.
Valberedningen föreslog att en interimsstyrelse skulle
inrättas och att styrelsen skulle bestå av 3 l-edamöter.
Beslut att Tord Lindberg AID Jonn! Lansson, FIJ och
Pentti Forsström ,EDE, skul1e fungera som interimssty-
relse t. v. dock länqst til1 nästa årsmöte.
Jouni Kokko, ELK, valdes som styrelsesuppleant under

: samma period

10 $

?= Val av revisorer
BesIut att Erik Lidman, EV och Bert Larsson, GCQ, skulle
vara revisorer för föreninqen.

11 $

Val av stationsföreståndare för klubbstationen SK2DR
och repeatern SK2RHI
Beslut: BAI valdes ti11 stationsföreståndare för SK2DR
och med AZH som ersättare.
AZH valdes till stationsföreståndare för SK2RHI med
BAI som ersättare.



12 $

Val av klubbmästare
Beslut: BAI valdes titl föreningsnes klubbmästare

13 $

VaI av QQL-ombud för I,u1eå- re%Lon-e!
Beslut: GCQ skall fungera som QSL-ombud.

ra $

Valberedninc för nästa årsmöte
Besl-ut att BAI och EKwI skall til1 nästa årsmöte'- framlägga förslag på styrelseLedamöter för 1978

15 $

Faststäl1ande av medlemsavqif! för 1977
Tidigare avgiftsklasser har varit kr 30: -
och 1 5: - för studerande.
AZH begärde ordet och föreslog en sänkning
avgiften i medlemsvärvande syfte.
BesLut att medlemsavqiften för 1977 skaIl
för vuxna och 1 0: - för studerande.

för vuxna

av medlems-

utgöra 15:-

16 $

-.uvrr-qa T raqor
AHJ informerade angående handikapporganisationen och
vädjade till Luleå regionen att utsä ett handikapp-
ombud.
Ingen frivillig anmäIde sig tiI1 posten som handikapp-
ombud för Luleå regionen.
Beslöts att interimsstyrelsen skuIIe bevaka frågan.

inom regi-onen

de organiserat
månad.
överens om ett
till ssA-

och i QTC.

17$

Ärsmötets avslutninc
Förhandlingsordföranden CTF tackade för förtroendet och
förklarade årsmötet avslutat.

CYG stäl1de frågan angående QSL-servicen
och hur den fungerade.
CTF redogjorde för hur Snf, regionerna ha
med QSL överlämningen. En tidpunkt varje
Beslut att styrelsen och GCQ skall komma
]ämpligt sätt att distribuera QSL-korten
medl-emmarna.
Resultatet skall meddelas på Stvl 2-bu11en

Vid proåokol-l-et

/+dr !'yKjell Agren
S tVI 2 AZH
förhandlingssekr

\..,e b-ibd
Erik Lidman
StVI 2[V

Tommy B olander
StVI2BA]

Justeras:



EB?I9{g!!

fört vld I^SA månadsmöte I Kartsvlk den ?4 februarl L977

Närvarande GFB:I ficQ, EpB, HDT, BA I, A ID, trf ,J,EKM .

1

Dagordnlngen upplästes oeh godkninde$ .

,Iusterlngsmän fomqy BAI och Bert CCq valdes.

1

Årsmötesprotokollet lästes, godkändes och lades till handllngarna.

4

Ordf. lnformerade on styrelsens lnbördes fördelnlng av arbetsuppglfterna
0rdf Tord Llndberg SlfaÄID
Sekr JohnnY Larsson SIIFFIJ
Kassör Penttl Forsetrörn SII!äEDE

ordf red.ogJorrle för planero" *]""öppet hus" torsdagar med trimaftnar
demonstratloncrrrundsnack'kaffertcstkörnlng rnrn. EIO{ ftjreslog upprust-

nlng av lokalarna. BAf hade ett föreörag orn 2m conds på gång,

6

Bcrt GCQ red.ogJordc för. hur han hadc ttinkt lägga upp eSL sorteringen.
Han sorterar korten hemrna och tar rned dem tiII nrånadsmötat. Brådskande
fal1 ombcdes ta dlrcktkontakt rned Bert,

I

Den försvunna nyekeln saknas fortfarande.Beslöts att den ber?ittlgar
frupphlttarontt tLll en gratLsflka. Baslöts skaffa rqr oavsett resultat
I efterepantngarna.

I

Frågor tltl SIt42 rnoetlnget I iilvsbyn. fngarnen dlskuterades ltte kring
nötets organlsatLonsform.

Vg vä.nd



9

övrlga frågor: Handikapponrbud.sfrågan fortfarande oIöst.
Problemet med passlva nedlemrnar stöttes o blöttes,

'gAt tnformerade om telegrafikursen. ]st ltgger bra tlll
Val tlll SSA styrelsen fömättades '

Tack titl klubbmästaren ?ommy BAI för gott kaffe, EiS4 treserveråde sl6.

IO

,]rCf avslutade mbtet

}{är*ta rnånactsrnste tcrsdåfi[sy] den ]f ma,rs ]9??

Vld protokolle

Justeras

iiHäGsQ$PIäBAI



Protokoll fört

vld I"3A rnånadsmöte ]L marE 1977

Lokal KlubbLokalen Karlsvlk

Närvaranda AIDTGCQ'FIJ'BAI'OFBrsanrt gästcr från Bodcn och Kallx

l-

Den upplästa dagordnlngen upplästes och godkändcs"

2

Ttll Justcrlngsmåin utsågs GCQ Bert o BAI Tonnqf

t
Onif nrcddålada att Fcnttl EDE vår'kassön fartt ttII FN-tJänst oeh
ett kaesörspostcn nu är vakant.Trots eftcrforsknlng hade raan cJi:få,tt
tag på Jounl SLK som är styrelsesuppleaat. Frågan on ny kassör nåste
lösas snabbt, och därför frågade ordf, om de fawrs någon bland de när-
varande som kunde tänka elg sköta sysslan. Efter någon påtryaknlng er-.
bJUrd ste Tomrrur,SM2BAI att ta över. Mötet beslöt då att välJa Tomny t111.
ny kassör.

4
öppet hus*kvällarna nrllar vldarc ncd trlmfton don 14 aprll då FIJ
Johnny kowner att ta nnd lltc lnstrument att kolla 2nr FM transcelwar
med 

"

övrt6a frågor. Nycklar t
5\

rtiret? FiJ Johrrny lovade fixa sådana tltl nHsta
nötc

6
nå tnga f,Iar frågor förelåg evslutade ordf nötet ooh vl bä,nkadc oss alLa
för att åhöra det otora numret för 1 afton. Torwrys förcdnag om änptcr.s
kondltloncn dcras uppkonst o fönutspåcnde.

Juster&s

Tomrrry Bolander Bå I
M

pröto

Lnrsson

Bart tr"arsson 0Cq



7
Lr;.Le å $å{,ndaramatörer

Pnotokoll från månadsmötct dcn ?B aprlt*1977
I kLubbl.ek*lcn Ke'rlsvtk

Närver*ndc AID FIJ BAI GCQ och OFB

t
Iragondmin6ar* uppli{stes osh S@dkfir*dos " OFB osh

2

Nya rayeklnr har bttvlt gJonda ooh har pl"aeerets

f,11],s smrbben har övorlåttts ttt"[ frtrxr t ]ruset

för att hänga fotbollströ.lor,

OCQ JusteF&F '

L röret,
sopt skell ha d,ct

,
K.ubboas 2r *ntcnacr () st) Utlr cnLtgt stryralocn försälJrs mdrn d.a

är konplctta. Dct vrrp Svas nötcts uppfettnlng seh bcelöts ett lntreescredc
aanälcr slg hos krssiitcn -AAI . 275 b/st täekcn ktubbcnE Lnköpsprls.
Skul}a fler i{n } köpano asmåt1a stg Lottas dc ut blnrd d,a asnåi}da,

5

Inf,s. Ntrtt PA tllL repaetcnr har bönJet byggas.Dct ahel.l ävcn tJi{na son

skåp ttll sJälvr ncpcrtcnn, lDord tr8tlcr 1 bygsst,

6

övrtgr f,rågor. Handlkeppsonbudsf,någa,n togs upp av l*sse lrcn etyrelscn
hrr lntc nåeot namr.att fijrrefå tll't postcn.

7

Mötct avel.uta0cs nd kaffc o d.opp hdrn re.dlopratvågornn gtck höga.

Vld Brotskollat
't_il

',, Justerfq
il 'i,\ -.,\ \l
:$*h,JMK..|L'tri: s



Ftirentngen LuIeå Sl{ndararnatörer

ProtokolL fört
vld LSA mårradsrnötr t klubblokalon l0\rlsvlk

den 26/5 LgW

Närvarende AIDTFIJ TBAI TBQV,OFts,CCQ s*rat lHster
1

Ordf. hälsadc välkonncn förcgåcndc protokoll upplästcs. Att Justera
d.egcns protokol"l utsåg lÅssa OFts och Erlk BQV

-\_-"ä#

Bcslöts r.tt nåste mås*dsnötc hålls dcn 2l augustt 1977

t
Bcslöts ett Toruny SWaBAI får köpa den enterur han anmält slg för utan
att Lnvå{nta fler köpare. Sarntldtgt påmlndes srn erbjudandet att ktJpa

någon av klubbens övarbl"tvna 2m antenner för 275kr.
4

Tord undrade om de fanns lntresse att aktivera klubbslgnalen I sarnicand

ned juLt nånads aktlvltctstcst. öå dctts. var fallet besLöts efter kort
dlskr,rsslon att ordna dctta p& måttsunCsberget på kvelten deR 5/7 L977.

Fömtoun tcstkörrrlng står korvgnlltntng ooh trcvltg sanvaro på programmet.

5

Stf2AiiJ o GFB lnfornoredc on ctt plaacrat fleldday-evcncmang t Boden på

efttrsonneren. DctelJcr*dc lnfos komrur scn&rc vla Bullcn.
6

Hur fånga upp dc nye f-ccrt*re ssn sncrt flr,urs L Luteå? Bcslöts att BAI

frållcr ett öga på "Nya slgraolcril spbl"ten I qTC och inforrrcrar orn I*3A

brcvl.cdes. Länpl"lgt att lnbJud,a ttl1 Flel"d-nlghtcn på måttsundsbcrgctl

7

Ordf tog upp frågan crcd öppct hus. Då dct lnte verkar flnnas lntressc
för öppet hus var.Jc veeka ksnnpr dct att undcr hösten end,ast att håtlas
var&nan veeka enl f$LJande Ändra torsdagen öppet Hus, $t.sta torsd.
Månadsrnöto. BSA repr lovade att envända någon av dc Stcrstående torsd,

f,ön slna li!ånadsnötcn.

örrisa frågor"
hJäIp,

I
Tonlher bekymmer mcd slutstcget ttll repeatern och bchöver

9

Mötct avsLutadcs ooh kaffe med dopp lntogs v*rcftcr 2n riggan från Nord-

Tcle (suaaf,f ) baundradcs sah dlslnrtcradcs.

Vl.d Protkolfet

fuu



oröntNrNGtN t-ulrÄ
sÄwDARtAIVTnröRtR

PROTOKOLL
1 9V 7 -O9-O2

ART : IUIÄN NOSMöTT

TID: 1977-08-25 kl 1900

PLATS: Klubbl-okalen KARLSVIK

NÄnvnnANDE: AID, BAI, AJA, cFB, AZH, GCQ, EV, IPV, rPU och IAR.

P1
0rdföranden AID hälsade samtliga hjärtligt välkomna och förklarade
mötet öppnat

p2
Den för mötet uppSjorda dagordningen upplästes och godkändes.

p3
0rdinarie sekreteraren var inte närvarande p g a övertidsarbete.
wlöt,et beslöt att AZH skull-e föra protokollet.

P4
wlötet beslöt att BAI jämte ordföranden AID sku1le justera dagens
protokoll.

P5
R ege aterb esLämmel s er .

AZH och BAI meddel-ade att de ej hade fått tag på de nya repeater-
bestämmelserna.
AZH hade först, kontaktat televerket i FARSTA och erhö11- besked
att SSA skulIe ombesörja distributi.onen av bestämmelserna.
55A kansli meddelade att C0D hade distribuerat bestämmel-serna ti11
samtliga repeatrar.
AZH sökte COD, men han var oanträffbar - var på tjänsteresa.

p6
Regeater_SK2BHI.
Ordföranden AID anmätde att styrelsen var intresserad av att få
synpunkter på en eventuell vidareutveckling av repeaterstation
SK2RH I.
Av diskussionen som följde framkom en mängd synpunkter, bl a iden-
tifiering, caviteter, ev byte av QTH och slutsteg.
Vidare framkom ekonomiska synpunkter och att det skulle vara lätLare
att finansiera verksamheten om flera klubbar, exempelvis Bodens och
Luleås tillsammans ägde en repeater.
0rdföranden meddelade vidare att nuvarande repeaterstation ti1lhör
FIJ och att slutsteget tillhör SL2CU.
tvlötet beslöt att, återremittera ärendet till styrelsen för fortsatt
handläggning och dels att tillsätta en arbetsgrupp som skulle in-
komma med förs1ag på framtida lokalisering och utformning av Luleå-
repeatern "

wlötet beslöt att arbetsqruppen skulle bestå av AZH och FIJ.



P7
Styrelsen vill ha förslaq till aktiviteter i klubbens regi
under höst- och vinterperioden.
Framkom intresse för byggen av bI a riktantenn, nätaggregat
och converter.
Beslöts att t v ha rtöppet husrr och byggaktivitet torsdagskvällar.
lJpplystes att det finns f n 10 nya signaler i Luleåregionen
och flera 1är vara på vä9.

P8
E xgedition_tutÄtTs UNgsBER G ET .
BAI rapporterade från tisdagstesten i juli då LSA hade upp-
rättat en VHF-station 100 lLJatt oeh riktantenn.
övriga.aktiviåeter var korvgrillning m m.

P9
wlötet upplystes av BAI att han hade filmat från SL2CU VHF-
expedition till ruta IB.
Avsikteri är att filmförevisning skall ske 11-24.

P 10

0rdföranden förklarade mötet avslutat kI 2O3O.

Vid protokollet
a( '4:: _

KJrLL Äcnrru

Justeras



Förenlngen Luleå

Luleå

Såindararnatörer

Pnot'okell fört vtd ldnadsnötat den 29 scpt ISTT

N&irvnrrndc SIT€g AID BAI CLY ELN FIJ OCQ och GFB

I
Betatnlng för bul"la körnlng 45 ttr har kommlt för ftirna årct.$ord AID har kontak-
tat Lnblandedc partcr sch dessa 9.å1lc att sumrnn skulte tlllfalla klubben.

2

kommåt n€d några förstra$r men nrötet d.is*
övrl"ga flne$s6r r

3
Fönsteg on eunEtrömlngef,cst t klubblokalan frEmladesrnan då lngcn var Lnt-
rcescred att rpdvorke t r.rrrangGnnngGt borciledee f,rågen.

4
Bullctfia på 2n FM vla rcpprtcrm sh.lllc vrra ihekvärt tyckto l-*ssc GFB. I"a.sec
lovadc undcrsöka nöJtlfhctcrne 1111 nästa nötc. .JohnnSr FLJ ska koll.a lLtc on
aöJllghetcn att köra en kLubbbulLetln.

RopeatergpuBpen har åfnnu lnte
kuterade offi ldent$"ftsrln6 och

övrlgå.;,'fg'Sssr "
Komffi,nde Dl,*vs.l
Aetlvlty Group

5

dlskuterades och en rundskråvelse från Seand{navisn
eng nättrafl"k Chir kortvåg upplå{stss "

6

CW

flll Kaffet bjild l-asee GFB på tårta 6sh
Ple$sey Transc6l\rer Ceh joh1m;r storno "d
Bloo$at skåck,

$ekr
,Iohrray

.Iusteres

Tobba våsadc kretskoffilbt ttll en
r$re systsrnredisstatlo t sönder*

cr a a a a c aaa raG o aaaao aa ateaac o. uo

Larsson



S'örentngen I"uIaå,:iinndararnatsrer

Luleå

Pretokol l från rnånadsmötet
den ?'I'"oktCIber I??7

I
F,löt€t i5ppnadcs av or'atf , Tlll Justerlngsmän utsågs IPU ooh IPV

Föregåendc protokolt upplästee

t
Rcpcaterföreskrtften deladcs ut ttll berörda och lntresserEde

4

Tord AfD rltadc och bcrättadc om hur rnan bcräknar sln QTH-locator

5

$WFf,l' ånforrmrnd€ Orn underst$knån6en

bulletåneandnfng på änr vl,a rspsåter.
bul}etånsändnfns soh HtK e,nmälde seJ

f å$ra frågan viCare .

6

fnfo fx'ån St'lä*mötet å tlmeå, hlål

sm bestävnme].ser å samband rmd

nå åntnesse fanns ft$r en så,dnn

sorn pperättjr lovade F fJ ett

Tomrny BÅI s$$1 sakkunntg

månadsr*Ste

7

$rmåga grågCIr; fntresse fanns fbr Cr{"*Kurs

skulle kentnktas CIsh }ämna besked tlfl nåista

Slut,

justerås



FöREN INGEN LULEÄ
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PLATS : Karlsvikssko.l-an

ruÄnvRRRruoe: ArD, BAI, GCQ, cFB och IPU

1-
Ordföranden hälsade medlemmarna välkomna.

2.
BAI valdes ti11 sekreterare.

3.
Dagordningen upplästes och godkändes.

4.
GCQ oeh IPU valdes till justeringsmän.

5.
Föregående protokoll upplästes oeh lades till handlingarna.

6.
BAI redogjorde för telegrafikursen.
Genomgång torsdagen 8. december i klubbtokalen.
Prel start onsdagen 14. december.
Kursen avses gå måndagar och onsdagar fr kl 1900.

7.
Bulletinen via repeater. Johnny FIJ förgdragande - ej närvarande.
Beslöts att ta upp frågan nästa månadsmöte.

B.
Årets sista månadsmöt,e beslöts gå av.stapeln 28. december.
BAI skall- då hålIa föredrag om vågutbredning.

9.
Ärsmöte skall håtlas i klubblokalen 21. januari 1g78 kL 14AO.

10.
BAI visar film från IB77f.

11.
Fika. AZH kände kaffedoften och dök upp med m seccond operator.

12-
Ang svan tllL DLz om distriktsstyrelse. BAI skriver idag till DL2.

0m distriktstyrelsen kommer att fungera som infotmerande organo med
dess medlemmar v ä I spridda inom distriktet, ser vi inom LSA
positivt på förslaget.
Distrikstyrelsen skal1 ägna sig åt informativ verksamhet.rr - skall ej ha en beslutande funktion, som påverkar
SSA medlemmars åtaganden och rättigheter.
Varje distriktstyrelsemedlem skal1 ansvara för att informationen
sprids till de närliggande klubbarna.
fxempelvis: ett område består av KIRUNA, GÄLLIVARE och pAJALA.

ett annat av 4-kanten och KALIX.
Stadgarna skrives av distriktstyrelsen då denna är vald.
Beslut härom f attas vid Stvl2-meetinget i Boden i mars ( OS-t e ) .

V g vänd!

r



1

CLY dök upp. Kaffet sl-ut med

1

Inga reservationer mot AIDts

1

tvlötet avslutades ca 21 OO.

Vid protokollet

3.
bullbit fanns

4.
kaf f ekokning.

E
rJo

kvar åt honom.

slt,l lr!t
. J;

Justeras
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Arne IPU Bert GCQ

Tommy
SIVI 2B A I



Protokoll ftirt våd LSA
l4ånadsnnöte d,en ?9/xn I97T

1

Förcgåcndc protokoll upptästes.

2

T111 justcrlnger*in f$n m$tct valdes Slvl?GOQ Bcrt o SM2RAI Tomnryr.

3

Slvl2CTF Gunnår r Gamreeleted träd.de fram och berättade om ll{gct 1

Luleå vad gällcr byggnad.slov för anternmaster. Det av byggnads-
närsrden fatta.de besLutct att cndsst ge tlllstånd fön rnast nrcd ) år
1 tagct var enllgt honsrn ett folalctlgt beelut sora bör överklagas.
Därför är Ounner nsrcket lntncsscnad att enabbt få kontakt md dcn

anetör ssm fönst får ett eådant ttllstånd.
Bcsvå{rstlden är } veckor och Gunnar lovade vara behJälpltg vld skrlv-

arbetet I frågan.

4

Tomr$r BAI hade reprls på sttt bejublade förcdrag om solflåickar oah
derae påverkan på radlocoRdsen på Jorden.

5
Dnacks kaffc och g1ögg sant urnglcks å radloanat6rers vts.

jueteras

coö


